

Student Association of Departments(SA)

以提供綜合性服務,實踐自治精神爲宗旨, 由各系所學會組成。 教育學系學會 SA of Department of Education

社會教育學系學會 SA of Department of Adult and Continuing Education

體育與運動科學系學會SA of Department of Physical Education工業教育學系學會SA of Department of Industrial Education幼兒與家庭科學學系學會SA of Department of Child and Family Science

健康促進與衛生教育學系學會SA of Department of Health Promotion and Health Education教育心理與輔導學系學會SA of Department of Educational Psychology and Counseling

公民教育與活動領導學系學會 SA of Department of Civic Education and Leadership

國文學系學會 SA of Department of Chinese 英語學系學會 SA of Department of English 歷史學系學會 SA of Department of History 地理學系學會 SA of Department of Geography 美術學系學會 SA of Department of Fine Arts 音樂學系學會 SA of Department of Music

科技應用與人力資源發展學系學會 SA of Department of Technology Application and Human

Resource Development

數學系學會SA of Department of Math物理學系學會SA of Department of Physics化學系學會SA of Department of Chemistry生命科學系學會SA of Department of Life Science地球科學系學會SA of Department of Earth Sciences

資訊工程學系學會 SA of Department of Computer Science and Information

Engineering

特殊教育學系學會 SA of Department of Special Education

圖文傳播學系學會 SA of Department of Graphic Arts and Communication

 運動競技學系學會
 SA of Department of Athletic Performance

 機電工程學系學會
 SA of Department of Mechatronic Technology

運動休閒與餐旅管理研究所學會 SA of Graduate Institute of Sport,Leisure and Hospitality

Management

東亞學系學會SA of Department of East Asian Studies電機工程學系學會SA of Department of Electrical Engineerin

公民教育與活動領導學系研究生學會 SA of Graduate Institute of Civic Education and Leadership

社會工作學研究所學會 SA of Graduate Institute of Social Work

華語文教學系學會 SA of Department of Chinese as a Second Language

管理研究所學會 SA of Graduate Institute of Management 企業管理學系學會 SA of Department of Business Administration 大衆傳播研究所學會 SA of Graduate Institute Mass Communication 表演藝術研究所學會 SA of Graduate Institute of Performing Arts 藝術史研究所學會 SA of Graduate Institute of Art History

設計學系學會 SA of Department of Design

臺灣語文學系學會SA of Department of Taiwan Culture, Languages and Literature翻譯研究所學會SA of Graduate Institute of Translation and Interpretation

教育心理與輔導學系研究生學會 SA of Graduate Institute of Educational Psychology and

Counseling

高階經理人企業管理碩士在職專班學生會 SA of Graduate Institute of Executive Master of Business

Administration

全球經營與策略研究所學會 Graduate SA of Global Bussiness and Strategy

光電工程系所學會 SA of Graduate Institute of Electro-Optical Engineering

表演藝術學士學位學程學會 SA of B.F.A. Degree Program in Performing Arts

學習科學學士學位學程學會 SA of Program of Learning Sciences

車輛與能源工程學士學位學程學會 SA of Undergraduate Program of Vehicle and Energy

Engineering

營養科學學士學位學程學會 SA of Undergraduate Program of Nutrition Science

教育學院學士班學會 SA of Department of Transdisciplinary Program in College of

Education

國際時尚高階管理碩士在職專班學生會 SA of Graduate Institute of Executive Master of Business

Administration in Global Fashion

美術研究所學會 SA of Graduate Institute of Fine Arts

學生會 Student Union

教育學系學會

SA of Department of Education

教育學會以服務、學習、成長爲宗旨。帶領剛進大學的新鮮人熟悉教育系、聯繫學長姐 與系上學弟妹的情感。

對內爲系胞與系辦溝通之重要橋樑,對外更代表了教育系全體學生。希望能透過多元的活動,增進系上情感,讓系胞在經驗中學習,也期望系胞能看見教育學會的傳統與創新,更感受到那份關懷與努力聯繫全系情感的用心。我們以教育愛爲信念,一直陪伴著大家成長,共同創造美好回憶。

The goal of EducationSA is to serve, to learn, and to grow. We will lead freshmen to be familiar with the department and promote the relation.

EducationSA is the bridge between students and department office, and also represents the image of entire students. Based on our original will of caring for the department, we would like to insist on our essence of being together with everyone. After connecting with all the members in the department by optimistic, confidence and happiness, we expect that everyone will make the most unique memory all together.









ntnuedu73@gmail.com



國立臺灣師範大學教育學會



https://www.instagram.com/ntnuedusa/

社會教育學系學會

SA of Department of Adult and Continuing Education

社會教育學會爲了凝聚系上情感並落實課程所學,我們特別結合了系上「社會關懷、生活充實、教育推廣、文化創新」的理念,辦理許多例如服務、出遊、進修、宣傳、運動、表演等活動。歡迎剛踏入社教系的你加入我們這個大家庭!師大社教,讓你尖叫!

In order to condense our emotions and practice what we learn in class, we combine the concept of "Concerning about the society, fulfilling life, continuing education, and cultured innovation" in our activities. Welcome to join us! A.C.E. makes you scream!









ntnuace67@gmail.com



國立臺灣師範大學社會教育系學會

體育與運動科學系學會

SA of Department of Physical Education

體育系秉持著積極、尊重、本分、關心的態度,就學期間在校內舉辦各項運動賽事、大型晚會、體育藝文周等推廣體育的相關活動,對外則支援各大校園之裁判人員,畢業後更致力於體育運動行政管理、學術研究、運動產業等,及擔任體育教師。歡迎各位新生的加入,讓我們攜手努力,共創精彩的大學生活。

The members of theSA of PE Department take an active, respective, honest, and caring attitude toward hosting activities, including various kinds of athletic games, a large-scale evening party, and athletic culture week, etc. We also support athletic games as referees for other schools. Freshmen are welcome to join us so we can work together to create a wonderful college life.







 $\searrow \langle$

ntnupe1946@gmail.com



國立臺灣師範大學 體育與運動科學系學會



https://www.instagram.com/ntnupe/

工業教育學系學會

SA of Department of Industrial Education

工業教育系學會為本系同學舉辦各項康樂性活動以增進彼此情誼, 拉近學長姐與學弟妹之距離,以達到工教一家親的目標, 為同學們於大學四年締造出璀璨的回憶,歡迎大家一同加入工教學會!

TheSA of Department of Industrial Education hosts various kinds of entertaining activities to bring members closer to achieve the goal of being a big family, creating a four-year fabulous memory for students at university. Freshmen are welcome to join the theSA of Department of Industrial Education!









ntnuie67@gmail.com



師大工教系學會



https://www.instagram.com/ntnu_ie_66/

幼兒與家庭科學學系學會

SA of Department of Child and Family Science

幼兒與家庭科學學系是由「家政系」更名,結合了家庭生活教育、幼兒發展與教育兩組。 本系之專業學習以[家庭、個人發展與福祉]爲主軸,涵蓋嬰幼兒的發展與教育(幼教組); 兩性交往、婚姻教育與家庭生活(家庭組)。

幼家科學系學會則由家庭、幼教兩組同學共同組成,猶如系名一樣,本著「尊重個體、 互相扶持」的精神,積極營造一個「家」的感覺,讓每個成員都能在這裡找到歸屬感,誠 摯歡迎各位大學新鮮人加入我們這個大家庭喔!

Our department discusses the quality of each levels life with life course viewpoints. TheSA of Child and Family Science (CFSSA) takes the spirit of our department as the first place. We devote ourselves into many activities in which students can feel love and support from the SA . The CFSSA is truly a warm and big family. Welcome to join this BIG family!!!









ntnucfssa@gmail.com



臺師大幼兒與家庭科學學系學會



https://instagram.com/ntnu_cfs?igshid=OGQ5ZDc2ODk2ZA==

健康促進與衛生教育學系學會

SA of Department of Health Promotion and Health Education

「系小、人少、感情特別好!」衛教系舉辦的活動除了連結系上所有成員的感情外,更重要的就是融合專業衛教知識,並透過實際的行動,傳遞給校內所有師生及校外社區民衆,我們也會從中獲得無比的感動及成就感,學習到課堂學不到的寶貴經驗!歡迎各位新生的加入,讓我們一起活出健康,共創美好的大學生活吧!

TheSA of Health Promotion and Health Education department is a warm and sweet family. We have diverse activities to not only improve members' relationship, but also share professional health knowledge that we've learned. We hope to upgrade people's quality of life by applying health theories, methods and strategies to empower each individual to perform more health behaviors. Wish the life when you are part of this association could be colorful and wonderful. Welcome all of you being member of NTNU HPHE.







 $\searrow \langle$

ntnuhphe1721@gmail.com



國立台灣師範大學 健康促進與衛生教育學系



Instagram: @ntnu.hphe

教育心理與輔導學系學會

SA of Department of Educational Psychology and Counseling

聯絡感情、砥礪學行、培養互助合作精神是心輔系學會成立的宗旨。學會是學生與系上、 學校之間的橋樑,不僅如此,提供服務讓系胞們感受到系上溫暖與熱情更是我們的任務。 我們將舉辦各式各樣的活動,包括迎新宿營、新生座談、心輔之夜及各項學術演講等, 期待能充實各個系胞們的大學生活。歡迎加入我們共同的家,成爲最幸福的心輔人!

EPCSA is theSA of Department of Educational Psychology and Counseling, NTNU. We always try our best to serve the members in need. In order to achieve the goal mentioned in the association motto, keep all the members in touch, we will hold lots of activities, such as camps, speeches, parties, training classes, etc. We are looking forward to your participation. Welcome to join us!









ntnuepc57@gmail.com



臺師大心輔系學會



Instagram:@ntnu_e.p.c

公民教育與活動領導學系學會

SA of Department of Civic Education and Leadership

公領學會以落實學生自治、推廣學術風氣、保障學生權益、促進學生交流為宗旨,是代表公領系全體學生的最高學生自治組織。學會配合系上特色,主辦各項例會與活動,凝聚系上學生的向心力與認同感,並提升各領域的相關知能;同時,本會舉辦各式學術及時事講座,協助學生生涯發展,並提升對時事議題的認知。另外,本會於各式場合、會議代表公領系學生,爲系內學生爭取權益。凡本系學士班在學學生皆爲本會會員,期望藉由新生的加入,使公領系邁向更好的未來。

TheSA of the Dep. of Civic Education and Leadership,NTNU hold multiple student's activities and provide friendly academic environment for students of the department. We also initiative to assist the activities of the student body belong to the department.









cvesa111@gmail.com



臺師大公領系學會



https://www.instagram.com/ntnu_cvesa/

國文學系學會

SA of Department of Chinese

國文學會是全師大最早成立,也是規模最大的學會。學會所舉辦活動以凝聚系上情感、增進同儕間交流爲社團宗旨,歷年代表性活動有系運、國文營、國文週、國文之夜 ... 等活動,並製作系刊、轉貼校內及系上活動資訊,幫助同學掌握系上的各種動態訊息。歡迎國文系的大家踴躍加入國文系學會這個大家庭!

Society of Chinese Department is the first Society of Departments that NTNU ever established. It is also the largest society in scale. The society aims to boost the cohesion of department through holding various activitie. Welcome, students of Chinese Department! Join the big family of Society of Chinese Department and give it a chance to color up your college life!









41ntnuchinese@gmail.com



臺師大國文系學會



【長干】臺灣師範大學國文學系

英語學系學會

SA of Department of English

我們當然不是只會讀書而已,我們更懂得到盡情的玩,向外界展現我們英語系的活力。 無論是人稱師大三大夜之一,年年爆滿的英語之夜,還是讓你玩不停、熱力四射的系運。 都能讓你玩得盡興、一展長才,還可以和許多夥伴陪養革命情感。

在英語系,你將會學到許多必備能力與專業知識,也會參與許許多多學術性質以及非學術性質的活動,然而更重要的是,你將會發現你身在一個充滿溫暖的大家庭裡!這裡有將你視如己出的學長姊,更有陪伴你走過大學四年的知心夥伴!歡迎加入英語系!

TheSA of English department is a big and warm family. It will definitely make you joyful and moved. We will take the responsibility to bring you wonderful memories for all the activities that is related to English including all kinds of English contests and wonderful performance such as English Night etc. We believe that you can definitely feel our passion and you will have wonderful memories here! TheSA of English department welcomes you!









115ntnueng@gmail.com



國立臺灣師範大學英語學會



instagram (名稱爲 ntnueng2023)

歷史學系學會

SA of Department of History

歷史學會爲一爲系上學生服務的組織,任務有三:

- (一) 同學與系上、學校之間的溝通橋樑,提供學生所需要的資訊
- (二) 舉辦各式活動聯繫各級之間的感情
- (三) 提供系上同學更多元的學習管道。

詳細的活動情形,皆可在網路平台以及粉絲專頁『臺師大歷史系學會』上了解。歡迎加入師大歷史大家庭!

TheSA of History Department aims to serve the students of the department, including playing the role as a bridge between students and the school administration, providing students with necessary information, hosting events to bring members closer, offering students with more diverse learning methods. You can know more details on our website. Welcome to join the big family of History Department!









ntnu.his.yes@gmail.com



臺師大歷史系學會

地理學系學會

SA of Department of Geography

本會旨在聯絡系上同學感情、鼓勵學術風氣、培養互助合作的精神,業務內容主要有辦理康樂、學術、體育性質活動,編纂地理教育期刊、促進系上同學的福利與權益。身為大學新鮮人的你,可能對於課外活動、選課、職涯規劃感到陌生或迷茫,我們將提供相關資源,如舉辦宿營考察、選課說明會、職涯講座等。

Our goal is to foster a sense of camaraderie among students in the department, encourage an academic atmosphere, and cultivate a spirit of mutual assistance and cooperation. Our activities mainly involve organizing recreational, academic, and sports events, compiling geography education journals, and advocating for the welfare and rights of students in the department. As a university freshman, you may feel unfamiliar or confused about extracurricular activities, course selection, and career planning. We will provide relevant resources such as organizing camping trips, hosting course selection briefings.









ntnugeosa27@gmail.com



國立臺灣師範大學地理學系學會



https://www.instagram.com/ntnugeosa/

美術學系學會

SA of Department of Fine Arts

美術系學會之主要目標為聯絡師生情誼及維護學生權益,並藉由籌辦各式各樣的活動 (如迎新、耶誕晚會、營隊等)來增進學生之間的交流與情感。除此之外,激發無限創 意的系展和熱鬧有趣的藝術節更是美術系的一大特色。在此,我們歡迎對藝術充滿熱忱 的各位加入美術系這個溫暖的大家庭!

The main goal of SA of the Department of Fine Art is to connect teachers' and students' relationships. In addition, we also protect students' rights. Moreover, to enhance the communication and friendship between students, we organized various activities (such as a welcome party for new students, a Christmas party, a winter vacation short course, etc.). Furthermore, Department exhibitions that stimulate infinite creativity and interesting art festivals are major features of the Department of fine arts. Here, we welcome all of you who are passionate about art to join the warm family of the Department of fine arts!









ntnufineart6666@gmail.com



國立臺灣師範大學美術系學會



https://www.instagram.com/ntnu_fine_art/

音樂學系學會

SA of Department of Music

師大音樂系充滿活力,讓你沉浸於音樂的海洋。與充滿熱情的同學一同學習彈奏樂器、 創作曲目,參與各式音樂活動,展現你的才華。透過多元課程,你可以深入了解音樂理 論、不同風格的音樂,並在舞台上綻放光彩。無論你對音樂抱持何種熱情,這裡都是你 追尋音樂夢想的起點!

Welcome to the happy and crazy family of NTNU Music Department! We hope you have a wonderful and amazing life in NTNU!









ntnumusicsa@gmail.com



國立臺灣師範大學音樂系系學會

科技應用與人力資源發展學系學會

SA of Department of Technology Application and Human Resource Development

本會以聯絡全系師生之情誼,砥勵學行培養互助合作之精神為宗旨,籌辦各項活動,如 迎新、晚會、運動會、送舊…等,增進系上的團結與感情,豐富大學生活。此外,會中 成員可以從舉辦活動中學習、成長,磨練自己的能力,同時豐富社交圈。科技學會歡迎 所有系上同學共同參與!

Our organization is held for keeping every student and teacher in touch, fighting for higher academic performance, and cultivating the spirit of cooperation. We hold every kind of activities, such as welcome parties, soirees, sports days,etc, to enhance the relationship and coherence of our department, and also to enrich our college life. Besides, our members can learn from those activities we held and enrich their social life. Welcome all the student in the department to enter our group!







 $\searrow \langle$

2022tahrdds@gmail.com



臺師大科技系 NTNU TAHRD



IG 搜尋 臺師大科技系學會

數學系學會

SA of Department of Math

數學系系學會的成員充滿熱情活力、個個才華洋溢,由康樂、總務、資料、執秘、宣傳、 會長、家長股七股嚴謹組織而成,本著服務數學系上所有同學的熱忱,增進同學間情感 和團結精神,傳承感動與經驗,塑造數學系大家庭溫馨氣氛。

Welcome to the Department of Mathematics of Nation Taiwan Normal University! The members of us are passionate . We will have many fun activities in a new year.









mathntnu108@gmail.com



國立台灣師範大學 數學學會

物理學系學會

SA of Department of Physics

物理系學會是獨屬於師大物理人們的社團,我們聯絡著每個物理人的情感,服務著系上每一個份子,扮演著與學校溝通的橋樑。我們定期舉辦各式活動以及學術課程,豐富各位的大學生活,我們有著分家制度,讓學長姐和學弟妹攜手走過各種風風雨雨。在這裡我們一起歡笑,一起努力,一起創造屬於所有物理人的第二個家。

TheSA of Department of Physics is a organization for the students studying in NTNU PHY.We link the emotions and service with each student. We play bridge of communication with the school. We hold many activities to rich your university life. There are families in our organization so that seniors and underclassmen can hand in hand through difficulties. Here we laugh together, work together, together to create all of the physical person's second home.







 $\succ \!\! \prec$

ntnuphysicsclub@gmail.com



https://www.facebook.com/groups/114149441992861/



https://www.facebook.com/ntnuphysics?ref=hl&ref_type=bookmark

化學系學會

SA of Department of Chemistry

化學系系學會主要致力於化學系學生間的互動及與外系的交流。有活動、行政、總務等分股,透過學生的自治與創意,爲自己系上的同學辦活動,爭取權益,打響知名度,並可爲自己廣納人脈,累積自己未來發展事業的潜力,當你回首這段在系學會的時光,你一定會是收穫滿滿,值得你一再回味。於此,邀請有興趣的學弟妹與我們共同努力吧! 化學系學會永遠會是化學學子的後盾。

TheSA of Chemistry Department dedicates itself to the interaction among members and with other departments. The association has divisons of event support, advertising and promotion, athletics, and treasurer. With self-governing and creativity, members of association host events for classmates, strive for rights to promote the organization and broaden connections, for members to accumulate the potential of developing future career. Well "Chem" to Join Us:D We are Chemily~~









ntnuchem61@gmail.com



國立台灣師範大學 化學學會

生命科學系學會

SA of Department of Life Science

生科系學會是一個專屬於生科系學生的社團,學會內擁有 24 個家族,讓整個生科系就像個大家族一樣,而家族中的學長姐也會是你大學生活中最好的靠山,除了家族外,我們還有各式各樣的例會、外採,當然也會定期舉辦大型活動來凝聚生科系的感情,學會也提供大家一個發展、表現自己的舞台,使每個新進的系胞活出自己的生命,在學會中,學長姐們就像你們的家人一樣,讓你們可以在他們的照顧下慢慢適應大學生活,希望每個進來的新生都可以把學會當做自己第二個家!

Student Association of Life Science is a club for the students studying in NTNU LS. We hold many activities every year and you can learn more amazing things about creatures. We have deep relationship with each other. In NTNU LS, we are like a big family. You can laugh and cry every moment. There are always someone to share with your joy and to give strong supports. This is the second home that includes the most wonderful experiences in your four-year lives in the university.









112ntnuls@gmail.com



國立臺灣師範大學生命科學學會



https://instagram.com/ntnu_lifescience?igshid=MjEwN2IyYWYwYw==

地球科學系學會

SA of Department of Earth Sciences

地球科學系學會屬於綜合性社團,也是每一個地科系的學生進入師大後所參與的第一個社團,每一年系學會都會舉辦各種不同活動,包括歡迎大一新生的迎新宿營、聖誕節舉辦的聖誕晚會兼卡拉 OK 大賽、最促進系上感情的系學會大出遊、系上最盛大隆重的活動地科週、還有爲了歡送大四學長姐使他們永生難忘的送舊晚會。每一個活動都有其重要的意義,我們歡迎你一同共襄盛舉並享受你美好的大學生活。

TheSA of Department of Earth Science is a Student Organization-Comprehensive Club, and it is also the first club every Earth Science Department freshmen will join. Every year, ourSA would hold many kinds of activities, including the Freshmen Welcoming Camp, the Christmas Karaoke Party, the gathering trip that bring us close, the most important and most magnificent activity of all, the Earth Science Week. We sincerely invite you to join us and enjoy your awesome college life.









ntnues40@gmail.com



國立臺灣師範大學 地球科學系學會

資訊工程學系學會

SA of Department of Computer Science and Information Engineering

資工系學會是系上同學的另一個家,我們在娛樂、生活、課業方面提供同學無微不至的 照顧,除此之外還連繫著一屆一屆資工人的情感,我們就是一個熱情洋溢的大家庭!

CSIESA provides students with perfect service in the field of entertainment, lifestyle, and academic. In addition, we also link the emotions with each student, We are an enthusiastic big family!





特殊教育學系學會

SA of Department of Special Education

一直以來,我們在師大的一角恣意靑春。一直以來,有一處令我們共生共榮的所在。一直以來,有一個信念,讓我們橫擋於世界屋脊之上!那個信念是愛,我們推廣我們所相信的愛。那一處是博愛樓,我們坐落於這棟充滿溫暖的系館。特教系學會,我們靑春熱血,我們驕傲收割!然後議卑的灑下博愛的種籽;特教系學會,這就是我們。

We are NTNUSPE, a group of SPEcial people in NTNU. We believe in LOVE, we believe in HAPPINESS, so we do a lot. Everyone here enjoys in lots of activities held by ourselves; everyone here is concerning about "special" people in this society; everyone here is looking forward to seeing freshmen walking in our "Po-Ai Building. We all trust in special education. Welcome to NTNUSPE!









ntnuspentnuspe@gmail.com



臺師大特殊教育系學會



https://www.instagram.com/ntnu_spe/

圖文傳播學系學會

SA of Department of Graphic Arts and Communication

今年圖傳系學會已經邁入第 27 屆了!不論從以前到現在圖傳系都給人靑春活力的形象,而整個圖傳系就是一個歡樂又團結的大家庭。在未來一年我們也會盡我們最大的努力, 籌備大大小小不同性質的活動,如:迎新、出遊、系展、之夜、學術講座、體育競賽等, 除了凝聚學生間彼此的感情,也培養學生圖傳系相關的專業技能。此外,系學會亦會作 爲師生間的橋樑,讓所有學生都能享受到系上更好的資源。最重要的是希望大家都能在 這一年留下美好的回憶和經歷,感受到家的溫暖。歡迎加入圖傳系!

This is the 27thSA of Department of Graphic Arts and Communication. GAC department has always been giving a young and energetic image to people, we are also a family filled with joy and love. In the upcoming year, we will organize various activities to our students, to enhance relationships between students, also to cultivate GAC related professional skills. In addition, as the communicating bridge between teachers and students, we will do our best to give everyone better resources from school. We hope that everyone could enjoy the warmth of the group and the wonderful experiences in the upcoming year. Welcome to GAC!









ntnugac27@gmail.com



圖傳派出所



https://www.instagram.com/ntnu_gac/

運動競技學系學會

SA of Department of Athletic Performance

本運動競技系學會以聯絡感情及培養互助合作精神,並服務系上同學為宗旨。並在每學期辦理親師座談會,迎新晚會,迎新出遊,送舊晚會等活動,歡迎各位新生加入運動競技學系。

TheSA of Athletic Performance Department aims to serve the classmate of department by hosting the parent-teacher symposium, welcome ceremony, freshmen trip, and farewell party. Welcome all the member join our big family.









ntnuathletic@gmail.com



國立臺灣師範大學 運動競技學系學會

機電工程學系學會

SA of Department of Mechatronic Technology

機電系學會為師生、學長姊及學弟妹間的橋樑,和對外管道,以爭取系內成員最大福祉 與創造美好回憶為目標。建造學術外的熱鬧情境與溫馨氣氛,攜手與系內成員一起創造 機電的小宇宙,讓成員們對機電系能有強烈的認同感,並感受到最大的溫暖與留存心中 的小小幸福!!

Institute of Mechatronic Technology Department plays as a bridge between teachers and students and between seniors and the underclassmen. Also, we are a channel of communication with other departments and schools. We secure the maximum well-being for members and to create fond memories. In addition to academic, we create a lively situation and warm atmosphere. Hand in hand together with members to create mechatronical universe, so that each member of the Mechatronic Technology Department has a strong sense of identity, feel the greatest warmth and retaining in the heart of a little happiness!



ntnume111official@gmail.com



臺灣師範大學機電工程系學會

東亞學系學會

SA of Department of East Asian Studies

107 學年度,東亞系繼往開來,培養跨領域人才,不論政治、經濟、漢學、文化、語言和歷史,東亞人立足東亞,在瞬息萬變的環境裡踏穩腳步,結合過去歷史,突破嶄新未來。

東亞系學會建立出家的歸屬感,且學術與活動並重,我們引領東亞系前進,讓東亞人擁有其高度、深度及態度,歡迎每一位新加入的你,一日東亞人,終身東亞人。

東亞系是你最溫暖的家!

In the 107th academic year, the Department of East Asian Studies continued to develop and cultivate interdisciplinary talents, about politics, economy, sinology, culture, language and history. We take a look at East Asia, step up in a rapidly changing environment, and combine with history to create breakthroughs in new future.

EASA has established a sense of belonging to the family. Not only do we focus on academics, but also seeing activities as equally important means. We hope to lead EA and let our students have their height and attitude. We welcome every newcomer to join us.

EA is your best home!









ntnueasa13@gmail.com



國立臺灣師範大學東亞學系學會

電機工程學系學會

SA of Department of Electrical Engineering

電機系學會的存在是讓電機系全體學生都感受到電機系是個家,藉由活動及日常生活聯絡同屆同學甚至是跨界學長姐與學弟妹的感情,並協助系上處理學生相關事務,讓大家的大學生活更順利、更多采多姿!最後,歡迎你們加入電機系這個家,希望你們都以師大電機爲榮!

NTNUSA of Department of Electrical Engineering can help our students and teachers to be familiar and enjoy this situation very much. We are family includes all members and department.

WELCOME TO NTNU EE!!! WE ARE EE!!!









ntnuee.no.8@gmail.com



國立臺灣師範大學 電機系學會



https://www.facebook.com/groups/aet102/

社會工作學研究所學會

SA of Graduate Institute of Social Work

歡迎來到社會工作學研究所所學會,讓我們一起度過研究生的充實時光吧!在鑽研學術之餘,也不要忘記學生的生活樂趣喔,讓我們一起爲學生權益與發展努力吧!

Welcome to the Institute of Social Work Society. Let us study together during the time of graduate. Specializes in academics, also do not forget to make your student life have fun. Let's work for the interests of students and development efforts together!









105socialwork@gmail.com



國立臺灣師範大學社會工作學研究所

華語文教學系學會

SA of Department of Chinese as a Second Language

華語系?應華系?國華系?國文系?到底哪個系???應華系成立於2007年,以培養華語文師資、推廣海內外華語文教育、傳承中華文化為本。全球正風靡著一股華語文熱潮,故本系課程著重於培養華語教師的正規能力,以因應國際趨勢。在2017年,國立臺灣師範大學將原本的華語文教學系與應用華語文學系合併為一系——華語文教學系,分了兩個組,國華組和應華組。

在 109 學年度,我們將舉辦,迎新宿營、聖誕晚會、華語之夜等。歡迎加入華語系學會, 我們將給 113 級的各位滿滿的溫暖和感動!

- 與世界接軌,我們值得你更關注 NTNUCSLSA

Welcome to The CSL SA which is aiming for cultivating Chinese language teachers, promoting domestic and oversea Chinese language education, and passing on Chinese culture. TheSA of CSL is not only a family to all the members but also an important role between the students and the school administration. There are various activities waiting for us and we hope you'll feel warm and touched!









ntnuaclc@gmail.com



國立臺灣師範大學 華語文教學系 應用華語文學組



instagram: @ntnucsl

企業管理學系學會

SA of Department of Business Administration

企管系學會以凝聚師生情感與向心力為主要目標,除了舉辦各式活動外,如:迎新宿營、 企管營、耶晚、企管週、企管之夜等,亦辦理學術講座和小型例會,提供系上學生不同 性質的學習管道與娛樂活動。相信在未來的四年裡,企管系學會能與你們共同創造充實、 快樂的回憶,並從中獲得豐富的人生經驗!

We are Business AdministrationSA of National Taiwan Normal University, aiming to enhance the internal cohesion in BA. To let students have different learnings and entertainments, we not only provide academic lectures, but also hold various activities, such as orientation camp, BA winter camp, Christmas party, BA week, BA night. We believe we can make some happy memories with you, and you can gain fruitful life experiences during your university years!









assoc.ntnuba@gmail.com



師大企管系學會



https://www.instagram.com/ntnuba/?hl=zh-tw

設計學系學會

SA of Department of Design

臺師大設計系,發展跨領域之視覺設計、動態新媒體設計、產品設計、室內設計四大核 心專業。涵蓋設計創業、行銷傳播、設計管理、設計企劃、等就業與創業準備,以設計 專題及設計工作室實習為專業學習整合,落實專業知識、技術與創新能力。

The foundation of our department aims to adapt to contemporary tendency of international design and the urgent needs for design talents in Taiwan. The followings are the guiding principles in our education:

- 1. The essence of creativeness
- 2. The taste in esthetics
- 3. The professional know-how
- 4. The multi-dimensional knowledge









design@deps.ntnu.edu.tw



台師大設計學系系學會



instagram 搜尋:台師大設計學系系學會

臺灣語文學系學會

SA of Department of Taiwan Culture, Languages and Literature

本系學會成立主旨在聯絡系上各位師生情誼,培養本系學會之間各成員團結合作,是聯絡台灣語文學系各位學生與老師的重要橋樑。透過舉辦茶會、系遊聯絡感情,也舉辦座談會及講座讓大家更貼近台灣。歡迎連絡我們!

We aim to bring students and teachers together at our department, and to introduce Taiwan culture, languages and literature to the university and to the society. We wish to provide quality services for students who identify with our goal. Welcome to join us!









ntnutccl@gmail.com



臺師大臺文系學會



instagram: https://www.instagram.com/ntnu_taibun/ 或是 ig: ntnu_taibun

表演藝術學士學位學程學會 SA of B.F.A. Degree Program in Performing Arts

本會定名爲「國立臺灣師範大學表演藝術學士學位學程學會」,簡稱「臺師大表藝學會」。 本會以聯絡會員感情,鼓勵學術風氣,培養互助合作及五育並重的精神爲宗旨。本會爲 唯一代表本系全體在校學生之自治組織。

TheSA of B.F.A. Degree Program of Performing Arts (SA of BDPPA) is a special and brand new organization founded in 2019. We aim for offering lectures that are associated with our lessons, boosting the cohesion of the students, and helping newcome students to adapt to the new environment.









ntnu.saofpa@gmail.com



臺師大表演藝術學士學位學程學會

學習科學學士學位學程學會

SA of Program of Learning Sciences

我們是一群有熱忱、有願景、想一起讓學科變得更好的人,致力於開創學科的歷史。 由於沒有歷史包袱,所以想辦什麼活動就能辦什麼活動!歡迎大家一起來玩!

We are the first edition of SA of Learning Sciences!

We want to make this department better together, so join us and create own history of Learning Sciences!









ntnupols.sa@gmail.com



臺師大學習科學學會

車輛與能源工程學士學位學程學會

SA of Undergraduate Program of Vehicle and Energy Engineering

車輛與能源工程學士學位學程學會是由本學程學生所創立的綜合性社團,學會目標爲提升學程學生自治能力及學術風氣,幫助解決學生在學程內所遇到的問題,以及不定期舉辦活動來促進情感交流。誠摯歡迎各位大學新鮮人一同加入車能學程學會的行列!

Student Association of Undergraduate Program of Vehicle and Energy Engineering is an committee created by UPVEE students. We aimed to promote the atmosphere of academic, help solving problems that may occurred to the students in the campus. Also, we will be holding various events to enhance the relationships between others. We sincerely invite freshmen to join us!









ntnu.vee107@gmail.com



師大車能學會

營養科學學士學位學程學會

SA of Undergraduate Program of Nutrition Science

營養科學學士學位學程學會簡稱營養學會。

第四屆營養學會以活絡系上感情爲目標,定期舉辦大小活動增進各級會員之間的感情。 上學期主要籌備營養營,下學期主要籌辦點心營及營養週,平常藉由節慶或生日舉辦各 式活動,如家聚、系遊、聖誕晚會等。

營養學會規模不大,但藉由會員間的互動,創造出溫暖且快樂的地方!

Welcome to theSA of "Undergraduate Program of Nutrition Science" founded in 2020. As it is a newly established association. The mission of this association is to provide a place for students to get to know each other, communicate with each other, and seek timely support if there is a need.

We will try our best to serve the members. Join us to enrich your college life and create unforgettable memories!









ntnunutrition04@gmail.com



臺師大營養科學學士學位學程



Instagram: 臺師大營養科學學士學位學程學會 NTNU SA of UPNS

教育學院學士班學會

SA of Department of Transdisciplinary Program in College of Education

身為全校前幾迷你的科系,我們人少志氣高;我們小而美、小而精巧。即使未來會分流 至各系,我們的感情依舊不會散去。教育學院學士班學會是個溫暖的小家庭,以服務學 士班學生為宗旨,秉持著聯繫大家情誼的信念,期望所有學生能一同加入,締造屬於我 們的璀璨回憶。「教院學士班,不畏艱難不平凡;教院學士班,絕對不一般!」

NTNUSA of Department of Transdisciplinary Program in College of Education Being one of the smallest departments of NTNU, we still dream big. Even though we will go to different departments in the following future, we always have strong connection with each others. The student accociation of department TPICOE, NTNU is a warm family, aiming to serve the students and keep the relationship of TPICOE. We hope you can join us, and create our own and unique memories together.









ntnu.coe@gmail.com



國立臺灣師範大學教育學院學士班



https://www.instagram.com/ntnu_tpicoe_/?hl=zh-tw